BLOSSOM MONTESSORI AY 2020-2021 FEES

Annual Payment	Installment 1*	Installment 2*
年付	期付 1*	期付 2*
80,000 RMB to be	42,000 RMB to be	42,000 RMB to be
paid no later than	paid no later than	paid no later than
2019 June 30 th	2019 June 30 th	
(incl).	(incl).	30 th (incl).

^{**}Payment done by instalments are subjected to handling fee.
分期付款收取手续费

A 5% Siblings Discount will be applied <u>to the second and subsequent child</u> enrolling at Blossom Montessori Elementary Programme. Siblings Discount is applied on annual payments only. 对第二个及以上入学 Blossom Montessori Elementary Programme 的孩子将有 5%的兄弟姐妹折扣。兄弟姐妹折扣只适用于年付,而不适用于分期付款。

Fees for applicants enrolling during the Academic Year will be calculated on a pro-rata basis. 学年中入学的申请人费用将按比例计算。

Enrolment fee does not include: registration fee, lunch fee, field trips and going out activities, medical expenses incurred while at Blossom Montessori Elementary Programme.

入学费用不包含: 午餐费,郊游和外出活动费用,在校期间发生的医疗费用。

- A non-refundable Registration Fee of 2,000 RMB must be paid when signing this Contract to reserve the slot. This is a one-time deposit and shall be held by Blossom Montessori Elementary Programme.
 - **免退还注册费 2000 元人民币**需在签订合同时缴纳以保留位次。这是一次性缴纳的押金,并且由 Blossom Montessori Elementary Programme 持有。
- Lunch fee is 8,000 per Academic Year. Lunch fee must be paid according to the chosen payment plan.
 - **午餐费用为每年 8,000 元人民币。**午餐费应于孩子根据选择的付款计划决定的起订日期前缴纳。午餐菜单将定期告知。
- Fees for field trips and going out activities will be communicated in advance.
 郊游和外出活动费用将会提前告知、同时将告知详细的活动安排。
- **Transportation service** may be arranged upon request. A minimum number of 5 children is required.
 - 交通服务可根据要求安排。至少需 5 个孩子起安排该服务。请咨询招生团队。



